
 

香港中文大學 

  聯合書院邁進地球村系列旅費貸款計劃 

(United College Travel Loan for GOAL Programme) 

 

聯合書院「非本地學習旅費貸款計劃」由書院基金會特別撥款贊助，於 2007年成立，

旨在提供免息貸款，鼓勵聯合書院同學積極參與於外地舉行的學習、考察或交流活動，

包括講座、研討會、語文學習團、暑期、半年或一年交換計劃等，藉以加深同學們對

世界文化及社會的認識。書院希望支持聯合同學於在學期間，盡量有機會能到外地進

修或作體驗。 

 

申請辦法： 

本計劃全年公開予聯合書院在學本地同學申請。獲本計劃貸款的同學於肄業期內只可

獲得一次貸款，上限為港幣六千元。貸款金額視乎申請人之實際需要按下列評審準則

決定。有興趣的同學必須於出發前盡早提出申請(最少一個月前)，並須同時提供借貸

擔保人及見證人，並填妥有關文件。 

 

審批準則： 

聯合書院「邁進地球村系列旅費貸款計劃」由書院輔導長主持之工作小組審批，標準

包括： 

（一） 擬參與活動之性質、內容及開支； 

（二） 申請人之經濟狀況。 

（三） 無外訪經驗的同學將獲優先考慮。 

註：全年接受申請 

 

還款形式： 

畢業後或離開書院一年內清還。 

查詢 

請電書院輔導處 39437575/39431750 

聯合書院輔導處 

2019年 8月 

 



 

 
United College 

The Chinese University of Hong Kong 
 

United College Travel Loan for GOAL Programme 
 

The aim of the United College Travel Loan for GOAL Programme is to offer interest-free loan to students 

participating in overseas experiential learning events and cultural exchange activities including joining 

lectures, seminars, language study tours, summer exchange programmes and half-year / one-year academic 

exchange programmes. By covering students’ travel expense, the College would like to encourage students 

to enhance their experience and understanding of the diverse cultures around the world.  

 

Application 

The loan scheme is open to local students in United College all year round. The maximum loan is HK$6000, 

and students can be granted one time only in the whole study period. The amount of loan is subjected to the 

assessment of the applicant’s actual needs and the criteria listed below. Interested students must apply as 

early as possible before departure (at least one month in advance). They must also provide a loan guarantor 

and a witness and complete relevant documents. 

 

Selection Criteria 

The selection panel is chaired by the Dean of Students. The main considerations are: 

(1) Nature, Content and Expected Expenditure of the Activity 

(2) Financial Situation of Applicants 

(3) Priority will be given to students without overseas experience 

Remark: All Year Round Applications are Welcome 

Repayment Method: 

All repayment should be made within one year after graduation or withdrawal from the College 

Enquiries 

Tel: 39437575/39431750   

Dean of Students’ Office, United College 

August 2019 


